
Dagsorden og referat 

fra bestyrelsesmødet i Røsnæs Udviklingsteam  

9. november 2010 kl. 19.00. 

 

Til stede:  Charlotte, Lis, John, Lars, Lise, Mogens, Troels, Martin, Bent, Tom og Karen. 
Afbud:  Flemming Larsen, Kirsten,  Hans. 
 
1. Bemærkninger til sidste referat: Ingen 
 

2. Status og orientering om projekter: 
• Byforskønnelse: 
 Styregruppen har været i forbindelse med  Johan Ib, chef for Vej og Park i 
Klb. Kommune, som vil undersøge love og regler om cykelstier. Han kan være en 
god medspiller til positiv udvikling i sagen. Men det står klart, at vi ikke har 
første prioritet, eftersom der ikke har været ulykker. Ergo må vi argumentere 
anderledes: Naturrum, Koldkrigsmuseum, Mølle, natur, sten, vand, høj himmel og 
meget mere = mange turister året rundt.  

 Blomsterløgsplantning ved den nye indkørsel til Ulstrup onsdag den 1. dec. kl. 
15.00. 

• Naturgruppen: 
 Gruppen har fået 3 nye medlemmer, nemlig Hanne Merete Hooge, Allan 
Trampedach og Jesper?( Efternavn?). 

 Gruppen vil fremadrettet arbejde med 'Naturrummet' på den gamle 
Lecefabrik. En koordinering bør finde sted, da 3 forskellige projekter 
tilsyneladende er i gang. 

 Ang. ridestier: Sagen er endnu ikke afsluttet. Mogens og Troels vil forsøge at 
klare de sidste paragraffer. 

• Kulturgruppen: 
 Gruppen er så småt startet på forberedelser til næste ÅbentNæs med bl.a. et 
brainstormmøde. 

 Desuden mangler gruppen medlemmer.  
• Havnen: 
 Forudsætninger for fondsøgning til aktivitetshus og flydebro: 
Housearkitektens tegninger, et anslået budget, økonomi og arbejdskraft til  
fremtidig drift, evt. brugere og underskrifter fra foreningerne angående brug. 
En drøftelse fandt sted om fremtidigt ejerforhold og pasning af havnen.  

• Bosætning: 
 Intet nyt 
• Forsamlingshus: 
 Helt nyt hus vil koste ca. 3.1 million, og en renovering af det gamle vil koste ca. 
2.6millioner. Museumsinspektøren for Kalundborg Museum Mads Findahl mener, 
at huset er bevaringsværdigt.  

 Forudsætninger for ansøgninger til fonde:  
 Real Dania kan måske søges til forsamlingshuset.  Fonde skal søges inden den 
1.januar 2011. 

 



3. Orientering fra mødet med Borgmesteren og formanden for teknisk udvalg. 
Charlotte har sendt et referat pr mail til alle den 11. nov.  

 

4. Ansøgning om Blomstrende Landsby: 
 Troels har sendt ansøgning. Beboerforeningen vil blive tilbudt 'Blomstrende landsby', 
idet Udviklingsteamet og Beboerforeningen drøfter igangsætning og organisering på 
fællesmødet den 9. december hos Tom. 

 
5. Økonomi. 
 Orientering om møde med Gefion ang. moms. 
 
6. Nye vedtægter: 
 Udskudt til senere 
 
7. Næste møde: 
 Aftales den 9.december ved mødet hos Tom 
 
8. Eventuelt: 
Møde med beboerforeningen hos Tom den 9. dec. kl. 19.00 
 
 
Referent Karen Bennetsen 
 


